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Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Late Friday afternoon, a resident that resides on the first floor, began exhibiting

symptoms consistent with COVID. The resident was tested, and unfortunately,

was positive for COVID. We immediately began outbreak testing and identified

two additional residents on the first floor who also tested positive for COVID.

These two residents were, and continue to be asymptomatic.

We ask all family members visiting to visit only with their loved ones and practice

proper hand hygiene. We will keep you all informed as more information becomes

available.

Please do not hesitate to contact Li Chen, Michael O’Brien, or me with any

questions about this transition.

Thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,

William J. Graves

President & CEO

 

中華頤養院更新
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亲爱的中華頤養院家人和朋友们：

周五下午晚些时候，住在一楼的一名院民开始出现与 COVID 一致的症状。
该院民接受了检测，不幸的是，COVID 检测呈阳性。我们立即开始疫情检
测，并发现一楼另外两名院民的 COVID 检测也呈阳性。这两名院民过去和
现在都没有症状。

我们要求所有来访的家庭成员只与亲人见面，并保持适当的手部卫生。一旦
有更多信息可用，我们将随时通知大家。

如果对此有任何疑问，请随时联系 Li Chen, Michael O’Brien 或我。再次感
谢您对中华颐养院的信任。

真挚地，
威廉·J·格雷夫斯
总裁兼首席执行官

Options to support South Cove Manor

選擇支持中華頤養院

Click here for Donation Form

to mail a check

Scan the QR code to send money with Zelle

South Cove Manor Nursing and Rehabilitation 
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